
Najavljeni veliki val investicija u srednjim školama na području 

Varaždinske županije u 2025. godini 
6.3.2025. 

 

 

U Učeničkom domu u Varaždinu održano je  predstavljanje plana ulaganja u srednje 

škole na području Varaždinske županije u 2025. godini. O velimo valu investicija koji 

se priprema u nadolazećem razdoblju govorili su župan Anđelko Stričak i županijski 

pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr.sc. Miroslav Huđek, a 

projekte koji se planiraju provesti u njihovim školama predstavile su ravnateljica 

Učeničkog doma Katarina Vusić, ravnateljica Gospodarske škole mr.sc. Jasenka 

Kelemen te Vesna Vrček, ravnateljica  Graditeljske, prirodoslovne i rudarske škole. 

Predstavljanju su nazočili i zamjenica župana Silvija Zagorec te ravnatelji i 

ravnateljice ostalih srednjih škola. 

 

Župan Anđelko Stričak rekao je kako je Varaždinska županija osnivač 13 srednjih 

škola i od nedavno dva učenička doma, jer je kako je naglasio nedavno s radom 

započeo Učenički dom u dvorcu Opeka te su u njega smješteni prvi učenici. 

 



– U našim školama se školuje 6252 učenika o kojima brine 1161 zaposlena osoba. U 

proteklom razdoblju u naše smo škole uložili 21 milijun i 471 tisuću eura u 

infrastrukturu te smo uspostavili dva centra kompetentnosti u vrijednosti 12 milijuna 

eura, i to u poljoprivredi i zdravstvu. Danas prezentiramo predstojeće investicije koje 

ukupno iznose 9 milijuna i 332 tisuće eura, odnosno investicije u nadogradnju 

učeničkog doma čime ćemo omogućiti 50 novih smještajnih kapaciteta te četiri 

smještaja za profesore koji će doći predavati u naše centre izvrsnosti. Potom u 

rekonstrukciju i opremanje Gospodarske škole u vrijednosti 3,1 milijun eura i 

rekonstrukciju i opremanje Graditeljske, prirodoslovne i rudarske škole 2,3 milijuna 

eura, te preko 300 tisuća eura u opremanje ostalih škola. Kada sve to zbrojimo 

dolazimo do vrijednosti investicija od 42 milijuna eura, odnosno nikad toliko i nikad 

više sredstava nije uloženo u opremanje, izgradnju i nadogradnju našeg obrazovnog 

sustava u srednje školstvo – istaknuo je župan Stričak te se pritom zahvalio 

pročelniku Huđeku, ravnateljima škola, profesorima i mentorima koji su tome 

doprinijeli. 

 

- Ako govorimo samo o Varaždinu gdje se nalazi devet škola i jedan učenički dom i 

kada zbrojimo sve investicije na području grada sa županijske razine u obrazovanje i 

zdravstvo i za sve ono za što je Županija nadležna ovime je investirano preko 110 

milijuna eura. Nikad toliko investicija nije bilo sa županijske razine na području grada 

Varaždina. Vjerujem da će ove investicije doprinijeti dodatnom napretku našeg 

obrazovanja za koje tvrdim da je najjače u državi. Ovaj prostor u Hallerovoj aleji u 

Varaždinu je srce hrvatskog obrazovnog sustava i vjerujem da će ovime naši učenici 

dobiti sve ono što je potrebno za njihovo uspješno odrastanje, učenje i stjecanje 

novih znanja i vještina i samim time za nastavak životnog iskoraka, je li to studiranje 

na nekom sveučilištu, ili će krenuti u osnivanje vlastitog posla odabir će svime time 

puno lakši - rekao je župan Stričak. 

 

Pročelnik dr.sc. Miroslav Huđek je prilikom svog obraćanja istaknuo kako svaka 

„pametna“ županija realizira programe u dva sektora. 

 

Prvi sektor su programi društvene kohezije s kojim stvaramo obrazovni sustav 

jednakih šansi, a drugi su programi globalne konkurentnosti, odnosno sposobnost 

komuniciranja na globalnoj razini. 



 

U mandatu župana Stričaka od 2021. godine do sada realizirana su 42 programa u 

infrastrukturi u vrijednosti od 22 milijuna eura, plus još 12 milijuna manjih projekata. 

 

Osim toga, sada imamo 14 novih programa koji imaju istu takvu namjenu: programi 

društvene kohezije, znači Učenički dom, smještaj učenika koji dolaze iz drugih 

županija, a razgovarali smo i o tome da i ove godine pokrenemo određene programe 

koji će nam dati globalnu konkurentnost. 

 

  

 

Sveukupno se radi o 56 projekata i programa, od toga 42 realizirana i 14 novih. To 

možemo samo mi- rekao je pročelnik Huđek. 

 

Ravnateljica Učeničkog doma Varaždin Katarina Vusić je naglasila kako se za 

korisnike doma brine ukupno 39 djelatnika. 

 

- Što se tiče same rekonstrukcije i dogradnje Učeničkog doma ukupna vrijednost 

projekta iznosi 3,5 milijuna eura. Ove će se godine uložiti 200 tisuća eura , a 

slijedeće 3,3 milijuna eura sredstava koja su osigurana u državnom proračunu-rekla 

je Vusić. 

 

Dodala je i kako Varaždinska županija također osigurava sredstva za ulaganje u 

učenički dom. Naime, nakon što je u prošloj godini uloženo više od 30 tisuća eura za 

zamjenu rasvjetnih tijela ove će se godine uložiti 20 tisuća eura u sanaciju električnih 

instalacija. 

 

Što se tiče Gospodarske škole u rekonstrukciju i opremanje uložit će se 3,1 milijuna 

eura a radi se o financijskim sredstvima osiguranim kroz Mehanizam za oporavak i 

otpornost. Nositelj projekta je Varaždinska županija dok je korisnik sredstava 

Gospodarska škola Varaždin-istaknula je ravnateljica Gospodarske škole Varaždin 

mr.sc.Jasenka Kelemen. 

 



-Partner na projektu je Srednja strukovna škola, a rok za provođenje projekta je 

18.06. 2026. Svakako će nam ovi projekti podići standard obrazovanja. Podsjetila je 

kako je prošle godine opremljen praktikum gdje učenici odnosno kuhari u vrhunski 

opremljenom prostoru stječu znanja i vještine koje poslije prezentiraju na 

natjecanjima, a uskoro slijedi proširenje prostora. Slijedi dogradnja čak osam novih 

učionica. Unatoč prošlogodišnjim ulaganjima ide se dalje i podiže se standard - 

kazala je ravnateljica Kelemen te se zahvalila Varaždinskoj županiji na potpori. 

 

Ravnateljica Graditeljske, prirodoslovne i rudarske škole Vesna Vrček je istaknula 

kako je za spomenutu školu osigurano 2.352.125 eura koji će se potrošiti na 

rekonstrukciju i opremanje Graditeljske, prirodoslovne i rudarske škole. 

 

- U sklopu tog projekta ćemo zamijeniti i rekonstruirati krovište koje je dotrajalo, a 

nakon toga i potkrovlje te četiri nove učionice za povećanje gimnazijskih programa. 

Naše krovište se dugo nije obnavljalo, sad imamo i mogućnost da osim krovišta i 

lijepo i moderno uređeno potkrovlje za održavanje nastave. Projekt je počeo prošle 

godine, 16. srpnja, a završava 16. lipnja 2026. godine – istaknula je Vrček. 













  

  

 


